
9 april 2018

Geachte heer/mevrouw,

Wat als de helft van de bevolking in tehuizen zit of in hospitalen ligt als gevolg van de 
straling? Bezint toch eerdat ge begint en kijk niet alleen naar de economische belangen en de 
poen.

Ik ben echt ontzettend tegen deze 5G masten.

Hoogachtend
Gambheera van der Post
Amsterdam

gambheeravanderpost@gmail.com


